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Abstract (en)
The invention relates to clamping jaws for a nail making machine. At one end, at the end face, the elongate prism-shaped basic body -1- of the
clamping jaws has a recess for a wear-resistant, preferably cube-shaped insert -2- consisting of hard alloy. Machined into the outer surface of the
insert -2- there is in each case one clamping groove -5-, which are brought into use one after the other by turning the insert around. To clamp the
insert, the basic body has a slot -3- in the longitudinal direction, forming two resilient portions which can be clamped relative to one another by a
clamping screw -4-. The slot is arranged eccentrically and passes through the recess for the insert -2- but not the hemispherical recess -6- which
serves for wire feeding, is machined into the basic body and opens into the clamping groove -5-. In this way, problems in wire feeding are avoided.
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Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Nagelschlagbacken für eine Maschine zur Nagelherstellung. Der längliche prismaförmige Grundkörper -1- des
Nagelschlagbackens weist an einem Ende stirnseitig eine Ausnehmung für einen verschleißfesten, vorzugsweise würfelförmigen Einsatz -2- aus
Hartmetall auf. In die Mantelfläche des Einsatzes -2- ist jeweils eine Spannrille -5- eingearbeitet, die durch Umsetzen des Einsatzes nacheinander
zur Verwendung kommen. Zur Klemmung des Einsatzes weist der Grundkörper in Längrichtung einen Schlitz -3- auf, so daß zwei federnde
Abschnitte gebildet sind, die durch eine Klemmschraube -4- gegeneinander verspannbar sind. Der Schlitz ist außermittig angeordnet und durchsetzt
die Ausnehmung für den Einsatz -2-, jedoch nicht die im Grundkörper eingearbeitete, in die Spannrille -5- einmündende halbkegelförmige
Ausnehmung -6- zur Drahtzuführung. Auf diese Weise werden Probleme bei der Zuführung der Drahtes vermieden.
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